
Dagsorden bestyrelsesmøde den 4. oktober 2022 
 

Inviteret: Tasha Hoppe, formand 

 Anna Bjarnarson, næstformand 

 Jytte Jensen, kasserer 

                        Sune Carlsen 

                        Villy Nielsen 

 Sofia Fromberg 

                        Louise Bjarnarson, suppleant 

 

Afbud: Allan Dahl 

 Lee Robinson, suppleant 

 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde Referat godkendt. Sune lægger det på 
hjemmesiden. 

2. Valg af ordstyrer og referent  Jytte valgt som ordstyrer, Sune som referent. 

3. Formanden, sager til orientering  Der er blevet solgt otte haver i løbet af 
sæsonen. 
Der er blevet stjålet brænde i en have i 
foreningen. Alle havelejere opfordres til at 
holde øje. 
Haveforeningen får nye papircontainere til 
næste år med lås på. De bliver leveret i næste 
sæson. Bestyrelsen vil tage op til overvejelse til 
næste år, om der f.eks. er behov for flere 
papcontainere og færre metalcontainere. 

4. Kassereren, sager til orientering  Banken har sat renten op på foreningens lån til 
kloakering. Renten er nu 0,75 %. Det betyder, 
at foreningen forventes at have afviklet lånet 
1. juli 2024. 

5. Opfølgning på sidste bestyrelsesmøde Sofia og Jytte har undersøgt krav til digital 
aflæsning af vandforbrug: Haveforeningen skal 
indføre digital aflæsning af vandforbrug senest 
den 1. januar 2027. Det er vedtaget ved lov i 
2020. Bestyrelsen skal inden da indhente 
tilbud, så digital aflæsning kan implementeres. 
Det vurderes, at det kommer til at koste 
235.000 inklusiv moms at få digital aflæsning i 
alle haver. Sofia og Jytte får indhentet et 
tilbud. De får også afklaret, om udgiften skal 



betales af foreningen eller den enkelte 
havelejer. 
Villy undersøger til næste bestyrelsesmøde om 
låsen på den gule bom imellem have 201 og 
227 kan tages af.  
 
De fleste postkasser i midt er flyttet over på 
foreningshuset. Bestyrelsen har tidligere 
efterlyst nøgler til postkasser, som er i brug. 
De postkasser, som der ikke er afleveret nøgler 
til, vil blive kasseret på førstkommende 
arbejdsdag i 2023. Sune oplyser om dette på 
hjemmesiden. 
 
Anna har fået overblik over, hvilke trailere der 
tilsyneladende mangler en ejer i 
haveforeningen. Anne kontakter politiet og 
melder dem stjålet. Sune oplyser om dette på 
hjemmesiden. 

6. Overfusning af bestyrelsesmedlemmer. Flere bestyrelsesmedlemmer har oplevet at 
blive overfuset af medlemmer i foreningen. 
Det er ikke acceptabelt. 
Kolonihaveforbundet har nogle 
standardformuleringer om uacceptabel 
adfærd eller handlinger. Sofia undersøger, om 
disse formuleringer gælder i vores 
haveforening. Hvis ikke, kommer Sofia med et 
forslag til en politik for uacceptabel adfærd og 
handlinger. 

7. Batterikasser Anna har talt med driftsbyen. De vil ikke sætte 
batterikasser op, fordi batterier er farligt 
affald.  
I syd og nord er der sat kasser til batterier op, 
som bliver tømt af medlemmer af 
haveforeningen. Hvis der er havelejere i midt, 
som vil påtage sig at aflevere batterierne på 
genbrugsstationen, så kan der også sættes 
kasser til batterier op i midt. 

8. Kameraovervågning Tasha undersøger mulighederne for 
kameraovervågning inden næste 
bestyrelsesmøde.  

9. Afhentning af affald Affaldscontainerne bliver tømt forskudt ved 
sæsonafslutning. Metal bliver hentet for sidste 
gang den 6. oktober. Papir bliver afhentet for 
sidste gang den 20. oktober. Plast bliver 



afhentet for sidste gang den 21. oktober. 
Restaffald og madaffald bliver afhentet for 
sidste gang den 28. oktober. Pap bliver 
afhentet for sidste gang den 31. oktober. 
Bestyrelsen lukker affaldscontainerne med 
strips de pågældende datoer. Sune oplyser om 
dette på hjemmesiden og indkalder alle 
bestyrelsesmedlemmer til at sættes strips på. 
Sofia laver laminerede skilte. 

10. Klage over parkering Et medlem har klaget over et andet 
havemedlems parkering i foreningen. Sune 
svarer klageren, at haveforeningen ikke har 
regler for, hvor mange biler der må parkeres 
per medlem. Sune skriver også til det 
havemedlem, der er klaget over, og opfordrer 
vedkommende til at begrænse omfanget af sin 
parkering. 

11. Eventuelt  Sune spørger dirigent og referent fra sidste års 
generalforsamlingen, om de vil være dirigent 
og referent til generalforsamlingen den 19. 
marts 2023. 
 
Punkter til næste bestyrelsesmøde: 

• Skal grabaffald fremover placeres i de 
grønne arealer mellem haveforeningen 
og Brandhøjgårdsvej? 

• Håndtering af trailere. 

• Punkter til generalforsamlingen 
(hønsehold, parkering, vandmålere) 

 
 


